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Interpellation av Hanna Svensson (S) till Johan 
Elfver (M) om långsiktighet i föreningslivet

Föreningslivet har under många år fört fram tydliga önskemål eller till 
och med vädjanden till kommunen om att de behöver bättre 
förutsättningar för att bedriva sin verksamhet. Ekerö kan stoltsera med 
ett stort, engagerat och brett föreningsliv som skapar otroligt mycket 
mervärde i kommunen.
Tyvärr kan dock kommunen inte stoltsera med de förutsättningarna vi 
gett dem att bedriva sin verksamhet. 

Nu görs välbehövliga satsningar med 2022 års överskott för att hitta 
akuta men ändå tillfälliga lösningar på lokalbristen i kommunen. Vår 
oro är nu att Moderaterna anser att det är tillräckligt, att föreningslivet 
efter dessa kortsiktiga och tillfälliga satsningar åter lämnas åt sitt eget 
öde.

Jag undrar därför:

 Finns det en långsiktig plan att ge föreningslivet 

bättre förutsättningar när det gäller lokalfrågan i 

Ekerö kommun? 

 Om det finns en sådan plan, hur ser den ut?

 På vilket sätt kommer Moderaterna att skapa bättre 

förutsättningar för föreningslivet i övrigt, till 

exempel när det gäller taxor och föreningsbidrag?
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Ekerö tisdag den 13 december 2022

Hanna Svensson
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